

Translated from the French



CRH Finance

Fiscal year ended on 31 December 2013

Statutory Auditor's report on the annual financial statements

ERNST & YOUNG et Autres

[Logo]

Ernst & Young et Autres
Tour Oxygène
10-12, boulevard Marius Vivier Merle
69393 Lyon cedex 03

Tel.: +33 (0) 4 78 63 16 16
www.ey.com/fr

CRH Finance

Fiscal year ended on 31 December 2013

Statutory Auditor's report on the annual financial statements

To the Sole Shareholder,

As part of our assignment pursuant to your articles of association, we present to you our report for the fiscal year ended on 31 December 2013, on:

- our audit of the annual financial statements of the CRH Finance company, as attached to this report;
- the justification of our assessments;
- the specific verifications and information required by law.

The annual financial statements have been settled by the Chairman. It is our duty to express an opinion on these financial statements based on our audit.

I. Opinion on the annual financial statements

We have conducted our audit in accordance with the professional standards applicable in France; these standards require that we apply the procedures enabling to obtain reasonable assurance that the annual financial statements do not include any significant misstatements. An audit involves verifying, by sampling and other selection methods, the elements justifying the amounts and information contained in the annual financial statements. It also involves assessing the implemented accounting principles, the significant estimates that have been used, and assessing the overall presentation of the financial statements. We feel that the evidence that we have collected is sufficient and appropriate for the basis of our opinion.

We certify that, in accordance with French accounting rules and principles, the annual financial statements are truthful and in order, and present a fair picture of the operating profits and losses for the past fiscal year, as well as the company's financial situation and assets at the end of said fiscal year.

SAS (simplified joint stock company) with variable capital
Nanterre Trade and Companies Register 438 476 913
Statutory Auditors' Firm
Head office: 1-2, place des Saisons - 92400 Courbevoie - Paris La Défense 1



II. Justification of the assessments

In application of the provisions of article L. 823-9 of the [French] Commercial code relating to the justification of our assessments, we hereby inform you that the assessments carried out by us related to the appropriate nature of the applied accounting principles, to the reasonable nature of the significant estimates that have been adopted, and to the overall presentation of the financial statements.

The resulting assessments are part of our task of auditing the annual financial statements, in their broad interpretation, and they therefore contributed to the formation of our opinion as expressed in the first part of this report.

III. Specific verifications and information

In compliance with the professional standards applicable in France, we have also carried out the specific verifications required by law.

We have no observations to report regarding the truthfulness or consistency with the annual financial statements of the information included in the chairman's management report and in the documents sent to the sole shareholder concerning the company's situation and annual financial statements.

Lyon, 26 May 2014

The Statutory auditor
ERNST & YOUNG et Autres

[Signature]

Nicolas Sabran



2013 leaflet

Period from 01/01/2013 to 31/12/2013

SAS CRH FINANCE

86-90 rue du Dôme
92100 BOULOGNE-BILLANCOURT
Tel.
Fax.
APE: 6420z-
Siret: 51920444000019

B.P.A.

Chartered accountancy firm registered as a member of the Accounting Board of LILLE

59510 Hem, 8 Place de la république

Tel.: 03 20 66 13 20

Fax: 03 20 66 13 22

E-mail: contact@bpa-sa.com

Web: www.bpa-sa.com



Annual Financial Statements	1
Balance sheet	2
Profit and loss statement	4
Legal appendix	5
Accounting rules and methods	6
Notes on the balance sheet	7
Notes on the profit and loss statement	9



2013 leaflet

Period from 01/01/2013 to 31/12/2013

**Annual Financial
Statements**



Balance sheet

	Gross	Amortisations Depreciations	Net on 31/12/13	Net on 31/12/12
ASSETS				
Intangible fixed assets				
Tangible fixed assets				
Financial assets				
TOTAL FIXED ASSETS				
Stocks				
Receivables				
Debtor suppliers				90.00
Miscellaneous				
Available funds	20,531.99		20,531.99	25,357.48
TOTAL CURRENT ASSETS	20,531.99		20,531.99	25,447.48
PREPAYMENTS AND ACCRUED INCOME				
TOTAL ASSETS	20,531.99		20,531.99	25,447.48



Balance sheet

	Net on 31/12/13	Net on 31/12/12
LIABILITIES		
Corporate or individual capital	40,000.00	40,000.00
Retained earnings	-18,652.52	-13,642.93
Fiscal year earnings	-4,915.49	-5,000.59
TOTAL SHAREHOLDERS EQUITY	16,431.99	21,347.48
TOTAL OF THE OTHER SHAREHOLDERS EQUITY		
TOTAL PROVISIONS FOR CONTINGENCIES AND LOSSES		
Loans and receivables with credit institutions		
Trade creditors and related accounts	3,500.00	3,500.00
<i>Other tax and social liabilities</i>	600.00	600.00
Tax and social security liabilities	600.00	600.00
TOTAL DEBTS	4,100.00	4,100.00
TOTAL LIABILITIES	20,531.99	25,447.48



Profit and loss statement

	from 01/01/13 to 31/12/13 12 months	from 01/01/12 to 31/12/12 12 months
PROCEEDS		
Total		
CONSUMPTION GOODS & MAT		
Other external purchases and expenses	3,914.49	4,221.17
Total	3,914.49	4,221.17
MARGIN ON GOODS & MAT	-3,914.49	-4,221.17
EXPENSES		
Taxes and similar payments	911.00	880.00
Other expenses	90.00	
Total	1,001.00	880.00
OPERATING INCOME	-4,915.49	-5,101.17
Financial proceeds		91.58
Financial results		91.58
OPERATING RESULT	-4,915.49	-5,009.59
Extraordinary profit or loss		
FISCAL YEAR EARNINGS	-4,915.49	-5,009.59



2013 leaflet

Period from 01/01/2013 to 31/12/2013

Legal appendix



Accounting rules and methods

Name of the company: SAS CRH FINANCE

Appendix to the balance sheet before adjustment of the fiscal year ended on 31/12/2013, for which the total is 20,532 euros, and to the profit and loss statement for the fiscal year, presented in the form of a list, showing a loss of 4,915 euros.

The duration of the fiscal year was 12 months, i.e. from 01/01/2013 to 31/12/2013.

The following notes or tables are integral parts of the annual financial statements.

These annual financial statements were prepared on 20/03/2014, by the company directors.

General rules

The annual financial statements for the fiscal year as at 31/12/2013 were prepared according to the standards defined by the general chart of accounts approved by ministerial decree on 22/06/1999, in application of articles L.123-12 to L. 123-28 and R. 123-172 to R. 123-208 of the [French] Commercial code and in compliance with the provisions of the accounting regulations revising the GCA as established by the accounting standards authority.

The accounting principles were applied in compliance with the prudence principle, in accordance with the following basic assumptions:

- continuity of operation,
- consistency of accounting methods from one fiscal year to the next,
- independence of the fiscal years,

and in accordance with the general standards for preparing and presenting annual financial statements.

The reference method chosen for evaluating the items listed in the accounts is the historical cost method.

Only significant information is stated. Unless indicated otherwise, the amounts are expressed in euros.



Notes on the balance sheet

Shareholders equity

Share capital in the amount of 40,000.00 euros, consisting of 4,000 shares each with a face value of 10.00 euros.

Composition of the share capital

	Number	Face value
Shares comprising the share capital at the start of the fiscal year	4,000	10
Shares issued during the fiscal year		
Shares repaid during the fiscal year		
Shares comprising the share capital at the end of the fiscal year	4,000	10

Debts

Status of debts

The total debts at the end of the fiscal year are equal to €4,100, and the detailed classification by maturity is the following:

	Gross amount	Due in less than one year	Due in more than one year	Due in more than 5 years
Convertible bond loans (*)				
Other bond loans (*)				
Loans (*) and debts owing to credit institutions, including:				
- 1 year maximum at inception				
- more than 1 year at inception				
Miscellaneous financial loans and debts (*)				
Trade creditors and related accounts	3,500	3,500		
Tax and social security liabilities	600	600		
Debts on fixed assets and related accounts				
Other debts (**)				
Deferred income				
Total	4,100	4,100		
(*) Loans taken out during the fiscal year				
(*) Loans repaid during the fiscal year, including:				
(**) Including to the Group and partners				



Notes on the balance sheet

Expenses payable

	Amount
Suppliers – fnp services nic	3,500
State cap – economic territorial contribution (cet) - tax on added value (cvae) - land tax (cf)	600
Total	4,100



Notes on the profit and loss statement

Profit taxes – Tax integration

The company SAS CRH FINANCE is part of the tax integration perimeter of the SAS CRH FRANCE group.

The posted corporate tax is not altered by agreements that are specific to the group.

The company is consolidated using the full consolidation method within the CRH PLC Ltd company, operating under Irish law and based in Dublin.





CRH Finance
Exercice clos le 31 décembre 2013

Rapport du commissaire aux comptes sur les comptes annuels

ERNST & YOUNG et Autres



Ernst & Young et Autres
Tour Oxygène
10-12, boulevard Marius Vivier Merle
69393 Lyon cedex 03

Tél. : +33 (0) 4 78 63 16 16
www.ey.com/fr

CRH Finance
Exercice clos le 31 décembre 2013



**Rapport du commissaire aux comptes
sur les comptes annuels**

A l'Associé Unique,

En exécution de la mission qui nous a été confiée par vos statuts, nous vous présentons notre rapport relatif à l'exercice clos le 31 décembre 2013, sur :

- le contrôle des comptes annuels de la société CRH Finance, tels qu'ils sont joints au présent rapport ;
- la justification de nos appréciations ;
- les vérifications et informations spécifiques prévues par la loi.

Les comptes annuels ont été arrêtés par le président. Il nous appartient, sur la base de notre audit, d'exprimer une opinion sur ces comptes.

I. Opinion sur les comptes annuels

Nous avons effectué notre audit selon les normes d'exercice professionnel applicables en France ; ces normes requièrent la mise en œuvre de diligences permettant d'obtenir l'assurance raisonnable que les comptes annuels ne comportent pas d'anomalies significatives. Un audit consiste à vérifier, par sondages ou au moyen d'autres méthodes de sélection, les éléments justifiant des montants et informations figurant dans les comptes annuels. Il consiste également à apprécier les principes comptables suivis, les estimations significatives retenues et la présentation d'ensemble des comptes. Nous estimons que les éléments que nous avons collectés sont suffisants et appropriés pour fonder notre opinion.

Nous certifions que les comptes annuels sont, au regard des règles et principes comptables français, réguliers et sincères et donnent une image fidèle du résultat des opérations de l'exercice écoulé ainsi que de la situation financière et du patrimoine de la société à la fin de cet exercice.



II. Justification des appréciations

En application des dispositions de l'article L. 823-9 du Code de commerce relatives à la justification de nos appréciations, nous vous informons que les appréciations auxquelles nous avons procédé ont porté sur le caractère approprié des principes comptables appliqués, sur le caractère raisonnable des estimations significatives retenues et sur la présentation d'ensemble des comptes.

Les appréciations ainsi portées s'inscrivent dans le cadre de notre démarche d'audit des comptes annuels, pris dans leur ensemble, et ont donc contribué à la formation de notre opinion exprimée dans la première partie de ce rapport.

III. Vérifications et informations spécifiques

Nous avons également procédé, conformément aux normes d'exercice professionnel applicables en France, aux vérifications spécifiques prévues par la loi.

Nous n'avons pas d'observation à formuler sur la sincérité et la concordance avec les comptes annuels des informations données dans le rapport de gestion du président et dans les documents adressés à l'associé unique sur la situation financière et les comptes annuels.

Lyon, le 26 mai 2014

Le Commissaire aux Comptes
ERNST & YOUNG et Autres



Nicolas Sabran



Plaquette // 2013

Période du 01/01/2013 au 31/12/2013

SAS CRH FINANCE

86-90 rue du Dôme
92100 BOULOGNE-BILLANCOURT
Tél.
Fax.
APE : 6420z-
Siret : 51920444000019

B.P.A

Société d'Expertise Comptable inscrite au tableau de l'ordre de LILLE

 *Hem, 8 Place de la république*
Tel. 03 20 66 13 20 / Fax. 03 20 66 13 22
Courriel: contact@bpab-a.com
Web: www.bpa-a.com



Comptes Annuels	1
Bilan	2
Compte de résultat	4
Annexe légale	5
Règles et méthodes comptables	6
Notes sur le bilan	7
Notes sur le compte de résultat	9



Plaquette // 2013

Période du 01/01/2013 au 31/12/2013

Comptes Annuels

Bilan

	Brut	Amortissements Dépréciations	Net au 31/12/13	Net au 31/12/12
ACTIF				
Immobilisations incorporelles				
Immobilisations corporelles				
Immobilisations financières				
TOTAL ACTIF IMMOBILISE				
Stocks				
Créances				
Fournisseurs débiteurs				90,00
Divers				
Disponibilités	20 531,99		20 531,99	25 357,48
TOTAL ACTIF CIRCULANT	20 531,99		20 531,99	25 447,48
COMPTES DE REGULARISATION				
TOTAL ACTIF	20 531,99		20 531,99	25 447,48



Bilan

	Net au 31/12/13	Net au 31/12/12
PASSIF		
Capital social ou individuel	40 000,00	40 000,00
Report à nouveau	-18 652,52	-13 642,93
Résultat de l'exercice	-4 915,49	-5 009,59
TOTAL CAPITAUX PROPRES	16 431,99	21 347,48
TOTAL AUTRES FONDS PROPRES		
TOTAL PROVISIONS POUR RISQUES ET CHARGES		
Emprunts et dettes auprès des établissements de crédits		
Dettes fournisseurs et comptes rattachés	3 500,00	3 500,00
<i>Autres dettes fiscales et sociales</i>	600,00	600,00
Dettes fiscales et sociales	600,00	600,00
TOTAL DETTES	4 100,00	4 100,00
TOTAL PASSIF	20 531,99	25 447,48



Compte de résultat

	du 01/01/13 au 31/12/13 12 mois	du 01/01/12 au 31/12/12 12 mois
PRODUITS		
Total		
CONSOMMATION M/SES & MAT		
Autres achats & charges externes	3 914,49	4 221,17
Total	3 914,49	4 221,17
MARGE SUR M/SES & MAT	-3 914,49	-4 221,17
CHARGES		
Impôts, taxes et vers. assim.	911,00	880,00
Autres charges	90,00	
Total	1 001,00	880,00
RESULTAT D'EXPLOITATION	-4 915,49	-5 101,17
Produits financiers		91,58
Résultat financier		91,58
RESULTAT COURANT	-4 915,49	-5 009,59
Résultat exceptionnel		
RESULTAT DE L'EXERCICE	-4 915,49	-5 009,59



Plaquette // 2013

Période du 01/01/2013 au 31/12/2013

Annexe légale



Règles et méthodes comptables

Désignation de la société : SAS CRH FINANCE

Annexe au bilan avant répartition de l'exercice clos le 31/12/2013, dont le total est de 20 532 euros et au compte de résultat de l'exercice, présenté sous forme de liste, dégageant une perte de 4 915 euros.

L'exercice a une durée de 12 mois, recouvrant la période du 01/01/2013 au 31/12/2013.

Les notes ou tableaux ci-après font partie intégrante des comptes annuels.

Ces comptes annuels ont été arrêtés le 20/03/2014 par les dirigeants de l'entreprise.

Règles générales

Les comptes annuels de l'exercice au 31/12/2013 ont été établis selon les normes définies par le plan comptable général approuvé par arrêté ministériel du 22/06/1999, en application des articles L. 123-12 à L. 123-28 et R. 123-172 à R. 123-208 du code de commerce et conformément aux dispositions des règlements comptables révisant le PCG établis par l'autorité des normes comptables.

Les conventions comptables ont été appliquées avec sincérité dans le respect du principe de prudence, conformément aux hypothèses de base :

- continuité de l'exploitation,
- permanence des méthodes comptables d'un exercice à l'autre,
- indépendance des exercices.

et conformément aux règles générales d'établissement et de présentation des comptes annuels.

La méthode de base retenue pour l'évaluation des éléments inscrits en comptabilité est la méthode des coûts historiques.

Seules sont exprimées les informations significatives. Sauf mention, les montants sont exprimés en euros.



Notes sur le bilan

Capitaux propres

Capital social d'un montant de 40 000 euros décomposé en 4 000 titres d'une valeur nominale de 10 euros.



Composition du capital social

	Nombre	Valeur nominale
Titres composant le capital social au début de l'exercice	4 000	10
Titres émis pendant l'exercice		
Titres remboursés pendant l'exercice		
Titres composant le capital social à la fin de l'exercice	4 000	10

Dettes

Etat des dettes

Le total des dettes à la clôture de l'exercice s'élève à 4 100 euros et le classement détaillé par échéance s'établit comme suit :

	Montant brut	Echéances à moins d'un an	Echéances à plus d'un an	Echéances à plus de 5 ans
Emprunts obligataires convertibles (*)				
Autres emprunts obligataires (*)				
Emprunts (*) et dettes auprès des établissements de crédit dont :				
- à 1 an au maximum à l'origine				
- à plus de 1 an à l'origine				
Emprunts et dettes financières divers (*)				
Dettes fournisseurs et comptes rattachés	3 500	3 500		
Dettes fiscales et sociales	600	600		
Dettes sur immobilisations et comptes rattachés				
Autres dettes (**)				
Produits constatés d'avance				
Total	4 100	4 100		
(*) Emprunts souscrits en cours d'exercice				
(**) Emprunts remboursés sur l'exercice dont :				
(**) Dont envers Groupe et associés				

Notes sur le bilan

Charges à payer

	Montant
Fournisseurs - fnp services nic	3 500
Etat cap - cet cvae cfe	600
Total	4 100



Notes sur le compte de résultat

Impôts sur les bénéfices - Intégration fiscale

La société SAS CRH FINANCE est comprise dans le périmètre d'intégration fiscale du groupe SAS CRH FRANCE.

L'impôt sur les sociétés comptabilisé n'est pas altéré par les conventions particulières du groupe.

La société est consolidée selon la méthode d'intégration globale au sein de la société CRH PLC Ltd, société de droit irlandais basée à Dublin

